

Validity: 01 May 2022 – 31 JUL 2023 Code: FTG5D4NBKHHNAKHE230522FC



1 檳城-中转城市-清迈 (晚餐)

齐聚檳城国际机场，乘搭客机飞往泰国-清迈。抵达后，驱车前往参观契迪龙寺，途径塔佩古城门和三王纪念碑。晚间，一边享受清迈康托克传统皇帝餐一边观赏歌舞表演。

**契迪龙寺- 又称大佛塔寺，是清迈市内六大寺庙中最为著名也是最大的寺庙。

**夜宿于清迈

2 清迈 (早午晚餐)

早餐后，驱车前往参观清迈蓝庙，大象训练营观赏大象表演及骑大象，长颈族村，双龙寺 (含缆车)，皇家花园 (含电瓶车)。

**清迈蓝庙 - 一个巨大的佛教建筑群，由几个大厅和佛塔组成。其色彩斑斓的雕像和浩瀚无垠而闻名。

**皇家花园 (含电瓶车) - 2006 年在此举办了世界园艺博览会，世界各地的展馆保留至今，也是东南亚最大的园艺展览。

**夜宿于清迈

3 清迈-清莱 (早午晚餐)

早餐后，驱车前往清莱。抵达后，前往游览美塞小镇 (不包括缅甸边境)，金三角 + 船游湄公河，鸦片屋。

**美塞小镇 - 泰国最北端的一个市镇，与缅甸的大其力仅隔着一道美塞河，有桥连接两地。

**鸦片屋 - 了解过去鸦片贸易的故事和展示。

*夜宿于清莱

备注：2022至2023年里出发的团体旅行，行程内容与团费，将依据各国的2019冠状病毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变动。

4 清莱-清迈 (早午晚餐)

早餐后，前往参观白庙，清莱蓝庙。驱车返回清迈途经温泉休息站，接着参观手工艺村。晚间，前往清迈夜市自由购物。

**白庙 - 建于1997年，由泰国著名建筑师 Chalermchai Kositpipat 设计建造，白色代表了纯洁，闪闪发光的玻璃片是智慧的象征。

**清莱蓝庙 - 蓝庙整体外观呈现耀眼宏伟的蓝色，内部佛像精致，是一座传统与现代艺术完美融合的泰式寺庙

**夜宿于清迈

5 清迈-中转城市-檳城 (早餐)

早餐后，送往机场乘搭客机飞返家园。

行程特点:

- * 契迪龙寺
- * 长颈村
- * 大象表演
- * 白庙
- * 蓝庙
- * 金三角 (含游船)

团费 : _____
出发日期: _____

*不含领队及行李小费

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司盡量保持行程不變，然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情況重新調整後為準。如在非人為或突發情況之下所引起的行程變動或而外的費用，本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民拒絕入境或驅逐出境，一切費用由團員負責。當地旅行社有權根據當地情況及航班情況調換行程次序，但景點不變。 **每位旅客受促購買旅遊保險。



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

5 Days

Chiang Mai
Chiang Rai

airasia
THAI
Smile

Estd. 1983
(Company No: 99762-T)

Validity: 01 May 2022 – 31 JUL 2023 Code: FTG5D4NBKHHNAKHE230522FC



Royal Flora Garden



Elephant Ride



Wat Rong Khun



Wat Rong Sue Ten



Dinner + Show

1 Penang– Transit City – Chiang Mai (D)

Assemble at Penang Airport for departure flight to Chiangmai. Upon arrival, city orientation of **Chiang Mai City Walls** and **3 Kings Monument**. Next visit to **Chedi Luang Temple**. At night, enjoy **Chiangmai Traditional Khantoke Dinner with show**.

**Chedi Luang Temple –the most famous temples in Chiang Mai. Also known as the Great Pagoda Temple.

**Overnight at Chiang Mai

2 Chiang Mai (BLD)

Proceed to visit **Wat Baan Den (Blue Temple)**, **Elephant Camp** to enjoy **Elephant Show + Elephant Ride**, **Long Neck Village**, **Doi Suthep Temple** (Incl automatic tram) and **Royal Flora Garden** (Incl Tram Car).

****Wat Baan Den (Blue Temple)** – It is a huge Buddhist complex composed of several halls and stupas. Its colorful statues and immensity have made its reputation.

****Royal Flora Garden** – 2006 World Horticultural Exposition was held here, which is also the largest horticultural exhibition in Southeast Asia.

**Overnight at ChiangMai

3 Chiang Mai – Chiang Rai (BLD)

Proceed to **Chiangrai**, upon arrival, visit to **Mae Sai** (excl Myanmar Border), **Golden Triangle + Boat trip** along **Mae Khong River**, visit **House Of Opium**.

****Mae Sai** – is a major border crossing between Thailand and Myanmar where the town of Tachileik, in Shan State is right across the bridge.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.

****House Of Opium** – It exhibits the history of the opium trade and consumption in the Golden Triangle
** Over night at Chiang Rai

4 Chiang Rai – Chiang Mai (BLD)

Visit **Wat Rong Khun (White Temple)**, **Wat Rong Sue Ten (Blue Temple)**. After proceed back to Chiang Mai on the way short stop at **Mae Kajan Hot Spring**.

Visit **Bor Sang Handicraft**. At night, free shopping at **Chiangmai Night Market**.

****Wat Rong Khun (White Temple)** – it was designed by the famous Thai architect. White represents pure, sparkling glass is a symbol of wisdom.

****Wat Rong Sue Ten (Blue Temple)** is dazzling and magnificent blue, and the interior Buddha statues are exquisite. It is a Thai temple that perfectly integrates traditional and modern art.

**Overnight at Chiang Mai

5 Chiang Mai –Transit – Penang (B)

After breakfast, transfer to airport for flight back to Penang.

TOUR HIGHLIGHTS

- * **Chedi Luang Temple**
- * **Long Neck Village**
- * **Elephan Show**
- * **Wat Rong Khun**
- * **Wat Rong Sue Ten**
- * **Golden Triangle (Boat Ride)**

Tour Fare : _____
Departure Date : _____

*Tour Leader and baggage tips are not included

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

檳城總公司 (KKKP 0568)
Penang Main Office
Tel: 604 – 226 6633

北海分行 (KPL 4350)
Butterworth Branch
Tel: 604 – 310 6633

大山脚分行 (KKKP 0568/5)
Bukit Mertajam Branch
Tel: 604 – 530 6622

亞羅士打分行 (KPL 4348)
Alor Star Branch
Tel: 604 – 771 6633